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Zendmastbeleid vraagt om onafhankelijke ruimtelijke toetsing

De Zendmasten schieten het afgelopen jaar als paddenstoelen uit de grond. Afgelopen
donderdag werd er in SC Schooneveld een informatieavond over de voorgenomen plaatsing
van een nieuwe zendmast bij inprikker Het Meer georganiseerd. Op de op zich prima
georganiseerde avond werd duidelijk dat het sterk toegenomen internetten met
Smartphones en I-pads de plaatsing van meer UMTS-antennes noodzakelijk maakt.

GroenLinks vraagt zich af hoe deze masten op een goede manier in de ruimtelijke omgeving
worden ingepast. Dat dit zorgvuldig gebeurt is in Houten namelijk niet langer
vanzelfsprekend nu de gemeente de welstandstoetsing heeft afgeschaft. Dit betekent dat
voor veel wijzigingen in de openbare ruimte geen onafhankelijk welstandsadvies meer wordt
gevraagd.

Nu al zien we nadelen van deze beslissing. Nu er geen welstandstoetsing meer plaatsvindt
baseert de gemeente de plaats voor een mast op de mening van de gemeentelijke
stedenbouwkundige. En die volgt kennelijk gewoon de lijn die ooit voor de eerste masten is
gevolgd. Bij de Sloten en de Velden werd de mast tegenover de uitvalsweg geplaatst. De
stedenbouwkundige trekt deze lijn nu door en dus staat de mast bij de Akkers als
stedenbouwkundig “baken” ook direct tegenover de uitvalsweg en wordt nu voorgesteld om
bij Het Meer de mast direct tegenover twee appartementengebouwen te zetten.

De gemeentelijke lijn lijkt logisch maar is die het ook? In ruimtelijk beleid moet toch ook juist
de situatie ter plaatse betrokken worden? Bij Het Meer zijn er alternatieven die door
provider KPN ook heel aanvaardbaar werden genoemd.

In Houten ontbreekt het nu aan een onafhankelijk discussieplatform, waar open gesproken
kan worden over de beste plaatsen voor de komst van antennes. GroenLinks maakte zich in
juni nog druk, omdat er niets geregeld was over de komst en invulling van zo’n
onafhankelijke commissie voor ruimtelijke kwaliteit. En helaas, we hebben niet de indruk dat
de gemeente sinds juni ook maar iets gedaan heeft. Wij vinden het belangrijk dat in goed
overleg met bewoners de opstelpunten voor antennes worden bepaald. Want dat er nog
veel meer gaan komen lijkt onvermijdelijk. Hebben we over drie jaar voor elke wijkuitgang
een antennemast van 40 meter? Als het aan ons ligt niet! Wij openen hierover graag de
discussie.
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